
Bane NOR 
 
 
Uttalelse ifm planprogram InterCity Tønsberg - Larvik 
 

Teie Vel og Valhalla Vel har følgende kommentar til planprogrammet: 

Foreliggende planprogram er sterkt beklagelig på grunn av følgende 
forhold: 

• Alternativ Nøtterøy-korridoren er fullstendig uakseptabelt grunnet 
helt urimelige konsekvenser for lokalmiljøet inkl en uakseptabel og 
urealistisk kryssing av Kanalen. 

• Ut fra en planfaglig vurdering er det helt uakseptabelt og uforsvarlig 
å utelukke alternativet over Jarlsberg-jordene.  

• Alternativet over Jarlsberg-jordene bør utredes også med heving 
av banelegemet over bakken og pæling til fast grunn. 

• Det er lite trolig at grunnforholdene over Jarlsberg-jordene er 
vanskeligere enn grunnforholdene i Byfjorden i alternativet Vear-
korridoren. 
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